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Abstract (en)
[origin: US6273362B1] The invention relates to a window for use in a supersonic or hypersonic target-tracking missile, the window being transparent
to electromagnetic radiation. The window consist of several window layers which support each other and which are commonly supported,
wherein the materials, the thickness and the arrangement of said window layers are selected to reduce mechanical stresses due to temperature
during supersonic or hypersonic flight as compared to a continuously homogeneous window. In one embodiment the window layers are fixedly
interconnected with their surfaces facing each other and consist of materials having different thermal coefficients of dilatation such that, with the
temperature gradient occurring in said window during supersonic or hypersonic flight, substantially identical thermal dilatations are achieved in
each of said window layers. A further measure is to provide a slip or lubricant layer between the window layers, which slip or lubricant layer allows a
relative motion of the window layers parallel to the surfaces facing each other, thereby reducing transmission of stresses between the window layers.

Abstract (de)
Bei einem für elektromagnetische Strahlung durchlässigen Fenster bei einem zielverfolgenden Über- oder Hyperschall-Flugkörper besteht
das Fenster aus mehreren gemeinsam gehaltene, einander stützende Fensterschichten (12,14), deren Materialwahl, Dicke und Anordnung
temperaturbedingte mechanische Spannungen bei Über- oder Hyperschallflug im Vergleich zu einem durchgehend homogenen Fenster reduziert.
Bei einer Ausführung sind die Fensterschichten auf ihren aneinandergrenzenden Oberflächen fest miteinander verbunden und bestehen aus
Materialien mit derart unterschiedlichen thermischen Ausdehnungs-Koeffizienten, daß sich bei dem während des Über- oder Hyperschallfluges
durch das Fenster hindurch auftretenden Temperaturgradienten in den verschiedenen Fensterschichten im wesentlichen gleiche thermische
Ausdehnungen ergeben.Eine weitere Maßnahme besteht darin, daß zwischen den Fensterschichten (12,14) eine Gleitschicht vorhanden ist, die eine
Relativbewegung der Fensterschichten parallel zu ihren aneinandergrenzenden Oberflächen gestattet, so daß die Übertragung der Spannungen
zwischen den Fensterschichten (12,14) vermindert wird. <IMAGE>
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